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Protokół XXI/12  

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

z dnia 27 lipca 2012 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak o godz. 13:00 otworzył 

XXI/12 Sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokółu. 

Oprócz radnych w posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak. 

 

Ad. 2 

W dalszej części Rada Miejska w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 

przyjęła protokół Nr XX/12 z obrad Sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 czerwca 

2012 roku. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano, radnym porządek obrad  

XXI Sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Następnie poinformował o wniosku Burmistrza 

Łobżenicy w sprawie wprowadzenie do porządku obrad dwóch dodatkowych punktów tj: 

 Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia dokumentu pn. „Plan odnowy 

miejscowości – Rataje 2012-2018”. 

 Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia dokumentu pn. „Plan odnowy 

miejscowości – Topola 2012-2018”. 

Wyjaśnił, że w związku z błędnym wskazaniem okresu trwania programów pn. Plan Odnowy 

Miejscowości dla sołectw Rataje i Topola zachodzi konieczność wprowadzenia zmian do 

Uchwały Rady Miejskiej numer XX/128/12 oraz XX/129/12 z dnia 29 czerwca 2012 roku. 

Zmiana dotyczyć będzie wskazania prawidłowego okresu trwania Planów Odnowy 

Miejscowości na lata 2012-2018. Pismo w tej sprawie stanowi załącznik numer 2 do 

niniejszego protokołu. 

Następnie zapytał czy są inne propozycje zmian do porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

przedstawił kolejność wprowadzonych do porządku obrad poprawek i poddał pod głosowanie 

porządek obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy wraz ze zmianami. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 12 głosami „za”, głosów  „wstrzymujących się”     

i głosów „przeciw” nie stwierdzono przyjęła porządek obrad wraz z poprawkami 

w brzmieniu jak niżej: 

1. Sprawy organizacyjne.  

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Przyjęcie stanowiska w sprawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Łobżenicy        

Nr X/54/12 z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie opłat za świadczenia Przedszkola 

Publicznego w Łobżenicy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej do 

reprezentowania Rady Miejskiej w Łobżenicy przed sądem administracyjnym. 

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia dokumentu pn. „Plan odnowy 

miejscowości – Rataje 2012-2018”. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia dokumentu pn. „Plan odnowy 

miejscowości – Topola 2012-2018”. 

9. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Wolne wnioski i głosy. 

11. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy Eugeniusza Cerlaka o złożenie sprawozdania z realizacji 

zadań Gminy Łobżenica w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 29 czerwca do 27 lipca 2012 roku, 

które stanowi załącznik nr 3 do protokółu 
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O godzinie 13:05 Radny A. Kapeja przybył na salę posiedzeń, stan Rady Miejskiej – 13 osób. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała dlaczego na ulicy 1-go Maja został położony asfalt, skoro jest koncepcja, że podczas 

rewitalizacji rynków zostanie w tym miejscu położona kostka polbrukowa? Czy to nie jest 

marnotrawienie pieniędzy. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Piotr Łosoś.  

Przypomniał, że rozważana była również możliwość wyłączenia ulicy 1-go Maja z ruchu 

kołowego i stworzenie w tym  miejscu ciągu pieszego. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że koszty położenia asfaltu na tym odcinku zostały uwzględnione w przetargu 

na budowę kanalizacji. Gmina nie poniosła z tego tytułu żadnych dodatkowych kosztów. 

Podkreślił, że położenie asfaltu było konieczne bo do rewitalizacji rynków musimy jeszcze 

trochę poczekać, a droga na tym odcinku musi być przejezdna oraz doprowadzona do 

należytego stanu. Ponadto uważa, że położenie kostki polbrukowej na ulicy 1-go Maja będzie 

możliwe tylko w przypadku wybudowania obwodnicy Łobżenicy ponieważ hałas wywołany 

przez samochody poruszające się po bruku będzie nie do zniesienia dla mieszkańców. Pomysł 

zamknięcia tego odcinka i przeznaczenie go na deptak bez obwodnicy również wydaje się 

mało prawdopodobny.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że od wielu lat Łobżenica boryka się z organizacją ruchu i pewnie w najbliższym 

czasie niewiele zmieni się w tym temacie. Ulica 1-go Maja zapewne przez długi czas będzie 

jeszcze pełnić funkcję jezdni i dobrze, że została wykonana, a do ciągów pieszych zawsze 

będzie można wrócić.  

 

W wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności międzysesyjnej. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” 

oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy 

z działalności międzysesyjnej. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Rada Miejska w Łobżenicy została postawiona w stan oskarżenia przez 

Prokuratora Rejonowego w Złotowie w związku z wejściem  w życie uchwały Nr X/54/2011 

z dnia 30 czerwca 2012 roku w sprawie opłat za świadczenia Przedszkola Publicznego w 

Łobżenicy przed upływem terminu 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Województwa 

Wielkopolskiego. Pismo w tej sprawie stanowi załącznik numer 4 do niniejszego protokołu. 

Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym oraz Statutem Gminy Łobżenica Rada 

Miejska musi w tej sprawie przedstawić swoje stanowisko. 

W dalszej części wypowiedzi podkreślił, że po dokonaniu analizy dokumentacji łączącej się z 

ta sprawą ustalono, że uchwała została bardzo późno opublikowana przez Wojewodę 

Wielkopolskiego. Ponad półtora miesiąca dokument ten czekał w redakcji dziennika 

urzędowego zanim został opublikowany. Nadmienił, że przepisy ustawy o ogłaszaniu aktów 

normatywnych i niektórych innych aktów prawnych mówią, że uchwały powinny być 

ogłaszane niezwłocznie.  

Uchwała została przekazana do redakcji Dziennika Urzędowego Województwa 

Wielkopolskiego w okresie wakacyjnym, gdy duża część pracowników prawdopodobnie 

przebywała na urlopach i być może to było powodem  znacznego okresu czasu jaki upłynął  

do  jej opublikowania.  

W efekcie nasza uchwała została zaskarżona przez prokuratora, jednakże nie jest to wina 

Rady Miejskiej w Łobżenicy ani organu odpowiedzialnego za realizację tej uchwały.  

Dodał, że prokurator domaga się uchylenia uchwały w całości, ale w związku z tym, że do 

naruszenia prawa doszło nie z winy organu uchwałodawczego proponuje się wystąpić z 

wnioskiem o stwierdzenie nieważności tylko końcowego fragmentu §9 Uchwały o treści „z 

mocą obowiązywania od 1 września 2011r.”. Wówczas pozostanie termin wejścia w życie 

uchwały po upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Wielkopolskiego  i nie będzie ona naruszała przepisów prawa. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała czy skoro Wielkopolski Urząd Wojewódzki zawinił czy Rada Miejska w Łobżenicy 

musi być stroną w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że jesteśmy stroną w tej sprawie ponieważ kwestionowany przez prokuratora 

akt prawny został uchwalony przez Radę Miejską w Łobżenicy. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy przedstawił 

Stanowisko Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej w 

Łobżenicy Nr XX/54/12 z dnia 30 czerwca 2011roku w sprawie opłat za świadczenia 

Przedszkola Publicznego w Łobżenicy i poddał je pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” oraz 

głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła stanowisko Rady Miejskiej w Łobżenicy w 

sprawie skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Łobżenicy Nr XX/54/12 z dnia 30 czerwca 

2011roku w sprawie opłat za świadczenia Przedszkola Publicznego w Łobżenicy, które 

stanowi załącznik numer 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady do 

udzielenia odpowiedzi na skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 

oraz reprezentowania Rady Miejskiej w Łobżenicy na rozprawie przed tym Sądem został 

przekazana radnym w formie pisemnej. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedłożonego dokumentu. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

przedstawił powyższy projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” oraz 

głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr XXI/130/12 w sprawie 

upoważnienia Przewodniczącego Rady do udzielenia odpowiedzi na skargę do 
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Wojewódzkiego Sądu administracyjnego w Poznaniu oraz reprezentowania Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na rozprawie przed tym Sądem, która stanowi załącznik numer 6 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia dokumentu pn. „Plan odnowy 

miejscowości – Rataje 2012-2018” został przekazany radnym w formie pisemnej. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedłożonego dokumentu. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” oraz 

głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr XXI/131/12 w sprawie 

zatwierdzenia dokumentu pn. „Plan odnowy miejscowości – Rataje 2012-2018”, która 

stanowi załącznik numer 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia dokumentu pn. „Plan odnowy 

miejscowości – Topola 2012-2018” został przekazany radnym w formie pisemnej. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedłożonego dokumentu. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” oraz 

głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr XXI/132/12 w sprawie 

zatwierdzenia dokumentu pn. „Plan odnowy miejscowości – Topola 2012-2018”, która 

stanowi załącznik numer 8 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9 

Iwona Reinholz-Cynajek 

Zapytała w jakim celu wykopano wykop w pasie jezdni na ulicy Sportowej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że na skutek intensywnych opadów deszczu doszło do uszkodzenia rury od 

starej instalacji odprowadzającej wodę oraz zarwania jezdni. W wyniku kontroli okazało się, 

że woda, która płynęła tą rurą nie jest zanieczyszczona i w związku z tym podjęto decyzję o 

podłączeniu jej do nowej sieci kanalizacyjnej. Teren ten został już zabezpieczony, 

zagęszczony i zalany asfaltem.  

Pod Łobżenicą przebiega stara sieć drenarska, która nie jest zinwentaryzowana. Miasto 

położone jest na terenie bagiennym i w wielu miejscach ułożone są rury odwadniające, 

ponieważ bez nich dochodziło by do podtopień. Nikt nie wie w jakich miejscach przebiegają 

te stare rury więc istnieje możliwość, że takie sytuacje będą się powtarzać. 

 

Antoni Kapeja 

Wnioskował o należytą naprawę drogi z Łobżenicy do Kruszek. Firma, która wygrała 

przetarg na to zadanie zalepiła tylko największe ubytki w asfalcie, a pozostałe zostawiła bez 

zmian. Droga ta w dalszym ciągu jest podziurawiona i stwarza zagrożenie w ruchu 

drogowym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że zgodnie z ustaleniami firma naprawiająca drogę z Łobżenicy do Kruszek w 

pierwszej kolejności miała usunąć  największe, najbardziej niebezpieczne ubytki, a następnie 

przystąpić do naprawy pozostałych.  W ostatnich dniach otrzymaliśmy od wykonawcy 

warunek, że jeśli gmina nie wydłuży termin realizacji zadania  do 15 września, to umowa 

zostanie zerwana. Nadmienił, że na dzień dzisiejszy nie ma żadnej innej firmy, która chciała 

by  podjąć się tak małego zadania. 

 

Antoni Kapeja 

Wnioskował o jak najszybsze usuniecie zachwaszczeń na chodniku z Łobżenicy do Górki 

Klasztornej. W okresie letnim bardzo dużo osób, turystów korzysta z tego chodnika, a jego 

obecny stan wpływa niekorzystnie na wizerunek naszej Gminy. 
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Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że sprawa ta zostanie kolejny raz przekazana do Powiatowego Zarządu Dróg 

w Pile. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Kolejny raz wnioskowała o podniesienie wynagrodzenia strażaków za udział w akcjach do 15 

zł. W ostatnim czasie strażacy mocno angażowali się w usuwanie skutków huraganów i burz, 

bez ich pomocy nie poradzilibyśmy sobie tak szybko z tymi trudnościami. Uważa, że 

podniesienie stawki o 3 zł jest konieczne. 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że stawki dla strażaków nie zostaną w najbliższym czasie podwyższone 

ponieważ, w budżecie nie ma dodatkowych środków finansowych.  

Nadmienił, że czynione są starania o dofinansowane z Urzędu Marszałkowskiego zakupu 

urządzenia hydraulicznego dla jednostki w Łobżenicy. Gmina musi zabezpieczyć wkład 

własny w kwocie 20 000 zł. Konieczne jest znalezienie w budżecie wskazanych środków 

finansowych. 

 

Antoni Kapeja 

Dlaczego podczas przebudowy drogi z Kunowa do Bługowa na całym odcinku nie położono 

asfaltu? 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że droga została wykonana przez Gminę Złotów do granicy z Gminą 

Łobżenica. Niestety pomimo wcześniejszych ustaleń Gmina Złotów nie powiadomiła nas, że 

zamierza w roku bieżącym przystąpić do realizacji tego zadania. Informacja dotarła do nas z 

chwilą rozpoczęcia budowy drogi i było już za późno aby Gmina Łobżenica mogła 

przygotować wszystkie procedury pozwalające na wykonanie w tym samym czasie odcinka 

leżącego w naszych granicach administracyjnych. 

Gdybyśmy wiedzieli wcześniej przyłączylibyśmy się do zadania i odcinek ten został by 

wykonany wspólnie z Gminą Złotów przez tego samego wykonawcę. 

Nadmienił, że Gmina Łobżenica dołoży wszelkich starań aby 80 m odcinek drogi został jak 

najszybciej wykonany. W chwili obecnej zlecono opracowanie dokumentacji projektowej. 
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Przewodniczący Komisji Finansowej, Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej 

Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wnioskował by Gmina Łobżenica dołożyła wszelkich starań w celu sprzedaży budynku po 

byłym internacie przy ZSP w Łobżenicy. 

Uważa, że wydzierżawienie budynku doprowadzi do tego, że w dalszym ciągu będzie 

niszczał, aż zamieni się w ruinę tak jak większość dzierżawionych przez gminę obiektów. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że jeśli nie uda się sprzedać budynku zostanie on wydzierżawiony gdyż dalsze 

utrzymywanie obiektu internatu naraża gminę na koszty. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że do Rady Miejskiej w Łobżenicy wróciła od Wojewody Wielkopolskiego 

skarga pp. Aleksandry Nadskakuły, Krystyny Murzyn i Elżbiety Gogołek na działania 

Zastępcy Burmistrza Łobżenicy, Dyrektora oraz pracownika Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łobżenicy. Sprawą tą zajmowała się Komisja Rewizyjna Rady 

Miejskiej w Łobżenicy w związku z tym prosił Przewodniczącego Grzegorza Bruskiego o 

przedstawienie stanowiska Komisji w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie skargi 

pp. Aleksandry Nadskakuły, Krystyny Murzyn i Elżbiety Gogołek na działania  Dyrektora 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy, które stanowi załącznik 

numer 9 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że zgodnie z artykułem 239 kodeksu postępowania administracyjnego Komisja 

Rewizyjna dokonała oceny skargi i stwierdziła, że nie zawiera ona innych zarzutów niż te, 

które były przedmiotem rozpatrywania poprzedniej skargi z kwietnia bieżącego roku. 

W związku z tym nie ma potrzeby ponownego rozpatrywania skargi w dniu dzisiejszym, 

skarga nie została poszerzona o nowe fakty i zostanie pozostawiona bez dalszego biegu. 

Następnie otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak poddał 

pod głosowanie wniosek  za pozostawieniem sprawy bez dalszego biegu zgodnie z artykułem 

239 kodeksu postępowania administracyjnego. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie przyjęła wniosek 

pozostawienia sprawy bez dalszego biegu ze stosowną adnotacją w aktach sprawy. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak poinformował, że 

do Biura Rady Miejskiej w Łobżenicy wpłynęły pisma z Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu w sprawie wszczęcia postępowania nadzorczego względem 3 uchwał podjętych na 

ostatniej sesji Rady Miejskiej tj.: 

 Uchwały Nr XX/118/12 w sprawie zasad udzielania dotacji celowej przez Gminę 

Łobżenica związanych z budową przydomowych oczyszczalni ścieków, 

 Uchwały Nr XX/119/12 w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy 

na dofinansowanie prac wykonywanych w związku z usuwaniem wyrobów 

azbestowych lub zawierających azbest na terenie Gminy Łobżenica. 

 Uchwały Nr XX/123/12 w sprawie ustalenia dziennych stawek opłaty targowej             

i sposobu jej poboru. 

 

Pisma w powyższych sprawach stanowią załączniki numer 10, 11 i 12 do niniejszego 

protokołu.  

 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

przedstawił pismo od osób targujących na terenie naszej gminy w sprawie wprowadzenia 

przez gminę zbyt wysokich opłat targowych. Pismo stanowi załącznik numer 13 do 

niniejszego protokołu. 

Następnie poinformował o piśmie od Pni Ewy Tomaszewskiej z Luchowa, w którym 

informuje Radę Miejską, że do Wydziału Architektury i Budownictwa w Starostwie 

Powiatowym w Pile  złożona została opinia urbanistyczna w sprawie  zaświadczenia 

wydanego przez Burmistrza Łobżenicy dotyczącego zagospodarowania działki o numerze 

geodezyjnym 314 w Luchowie. 

Pismo stanowi załącznik numer 14 do niniejszego protokołu. 
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Na koniec przedstawił pismo do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy w sprawie 

skargi właściciela nieruchomości w Luchowie na działania Burmistrza Łobżenicy. Pismo 

stanowi załącznik numer 15 do niniejszego protokołu. 

Nadmienił, że Komisja Rewizyjna zapoznała się z sprawą i uznała, że nie jest  właściwa do 

rozpatrywania powyższej sprawy odsyłając je nadawcy. 

 

Po zapoznaniu Rady Miejskiej ze sprawami bieżącymi, poinformował, że wszystkie 

przedstawione pisma są dostępne w Biurze Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Odnosząc się do pisma Pani Ewy Tomaszewskiej zapytała czy Gmina Łobżenica poniesie 

jakieś konsekwencje finansowe jeśli potwierdzą się zarzuty dotyczące wydania błędnej 

decyzji, niezgodnej z obowiązującym Planem Przestrzennego Zagospodarowania Gminy 

Łobżenica. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że Urząd Gminy Łobżenica nie wydał decyzji, wspomniana decyzja 

wystawiona została przez Starostwo Powiatowe w Pile. 

Ponadto zaznaczył, że jeśli nawet w Planie Przestrzennego Zagospodarowania przyjętym 

uchwałą  występują jakieś błędy to i tak jest on aktem prawnym, który należy respektować.  

Jest wiele ustaw, które zawierają luki i błędy i wszyscy musimy ich przestrzegać.  

 

W związku z wyczerpanym porządkiem obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Edward 

Starszak o godzinie 13:55 zamknął obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Protokółowała:       Przewodniczył: 

(-) Anna Jankowska       (-) Edward Starszak 

 

 

 

 


